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Inleiding
Op 9 december stuurde collega-raadslid Beerepoot een mail naar de raads- en commissieleden met 
informatie over een zwembad in de gemeente Tiel. Het betreft een nieuw zwembad met de 
navolgende toelichting en specificaties: (bron: internetpagina detielenaar.nl)

De nieuwbouw van het overdekte zwembad De Waalslag vordert gestaag. Nadat in november 2018 
de overeenkomst is getekend zijn eind 2019 de werkzaamheden van start gegaan. Het officiële start 
moment van de bouw van het nieuwe zwembad  is op woensdag 22 januari 2020 verricht door 
wethouder Carla Kreuk en de heer Roelof Wind, directeur van bouwer Wind Design & Build. Beiden 
mochten ook weer aantreden bij het formele ‘hoogste punt’ op 5 juni 2020. Als alles mee zit kan er 
januari 2021 gezwommen worden in het zwembad met de nieuwe naam ‘Waalslag’.
In het nieuwe zwembad heeft een wedstrijdbad met zes banen, een peuterbad en een bad met 
beweegbare bodem voor doelgroepen. Het doelgroepenbad krijgt een speciale hellingbaan voor 
mindervaliden. Bij dit bad komt ook een rolstoelwisselplek. In het zwembad komen ook een 
glijbaan, duikplank en bubbelbad. Ook worden er een sauna en stoombad gerealiseerd. Naast een 
horecaruimte komt er een aparte ruimte voor verenigingen.
Als het nieuwe zwembad klaar is, wordt het oude zwembad Groenendaal gesloopt. Op die plek komt 
dan het parkeerterrein. Dit krijgt een milieuvriendelijke inrichting.

Collega Beerepoot suggereert met zijn bericht dat in Medemblik voor dit bedrag een vergelijkbaar 
zwembad kan worden gerealiseerd. Een investering van 7,2 mln betekent immers, gauw gerekend, 
over 40 een jaarlast van 180k. Een bedrag dat niet in verhouding staat tot de bedragen die wij 
kennen in dit dossier. Ik ben zo vrij geweest de mail van collega Beerepoot te delen met wethouder 
Fit, dus ik vraag niet of het college kennis genomen heeft van dit bericht. Wel vraag ik het 
volgende:



1. Is het bedrag van 7,2 mln voor bovengenoemde configuratie ook toe te passen op ‘ons’ 
project Zeehoek oftewel kan in Medemblik ook wat in Tiel kan voor dit bedrag?

antwoord 

2. Bent u bereid contact op te nemen met de gemeente Tiel om de ins en outs van dit  
zwembaddossier op te vragen, door te spreken en terug te koppelen naar de raad?

Antwoord


